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PROTOKÓŁ 

Z WALNEGO ZGROMADZENIA CZŁONKÓW 

MŁODZIEŻOWEJ SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ „SZKUNER I” 

we Władysławowie 
odbytego w dniu 18-08-2020r. w sali Urzędu Miasta Władysławowo 

 

 

 

Otwarcia obrad Walnego Zgromadzenia MSM „SZKUNER I” dokonał Pan Krzysztof 

Darznik – Prezes Zarządu, który powitał zebranych i podziękował za frekwencje mimo 

sytuacji pandemicznej.  

W głosowaniu jawnym  wybrano Przewodniczącego – Pana Jerzego Błaszczoka, oraz 

Sekretarza Obrad – Małgorzatę Papierak. 

 

 Pan Jerzy Błaszczok przedstawił Porządek obrad Walnego Zgromadzenia , do którego nie 

zgłoszono uwag ( w załączeniu ). 

 

Następnie Pan Błaszczok przedstawił treść  Regulaminu Obrad Walnego Zgromadzenia MSM 

„ SZKUNER I” . 

Zebrani nie zgłosili uwag do Regulaminu, przyjmując go.  

 

Kolejno Walne Zgromadzenie jednogłośnie przyjęło Protokół z zeszłorocznego Walnego 

Zgromadzenia Członków Spółdzielni. 

 

Następnie dokonano wyboru Komisji wnioskowej i  Mandatowo- Skrutacyjnej: 

1. Zofia Szpinda - Przewodnicząca 

2. Teresa Roeske – Sekretarz 

3. Irena Okun - Członek 

Do przedstawionego składu komisji nie było uwag.  

 

Komisja Mandatowo – Skrutacyjna po sprawdzeniu liczby obecnych członków Spółdzielni na 

Walnym Zgromadzeniu stwierdziła, że na ogólną liczbę 387 członków, obecnych jest 33 

osób, tj. 8,52 % uprawnionych. Zebranie jest zdolne do kontynuowania obrad i podejmowania 

prawomocnych uchwał (protokół w załączeniu). 
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Krzysztof Darznik – Prezes Zarządu MSM „SZKUNER I” przedstawił Sprawozdanie z 

działalności Zarządu za 2019 rok (w załączeniu).  

Prezes Zarządu zapoznał zebranych z tematyką i zakresem działań posiedzeń Zarządu, 

których w 2019r. przeprowadzono 11.  

Prezes Zarządu poinformował zebranych, że w 2019 roku działalność Zarządu koncentrowała 

się na: 

- bieżącej realizacji zadań ujętych w planie gospodarczym na 2019 rok przyjętym przez Radę 

Nadzorczą w marcu 2019 r., 

- poprawie sytuacji finansowej Spółdzielni poprzez zwiększanie działań windykacyjnych 

zaległości, 

- prowadzeniu działań mających na celu opróżnienie lokali mieszkalnych zajętych przez 

osoby z wyrokiem eksmisyjnym z przyznanym prawem do lokali socjalnych, 

- realizowaniu planu remontów zatwierdzonych przez Radę Nadzorczą, 

- wykorzystaniu zasobów spółdzielni dla pozyskania pożytków, 

- prowadzeniu działań inwestycyjnych, 

- realizacji innych spraw członkowskich i związanych z bieżącą eksploatacją nieruchomości. 

Następnie Prezes poinformował zebranych o przenoszeniu praw odrębnej własności w 2019 

roku. Do końca 2019 roku w Spółdzielni było 241 wyodrębnionych lokali, 103 własnościowe 

prawa, 29 lokatorskich praw do lokali i 11 lokali w gestii spółdzielni. Wnioski na 

wyodrębnienie realizowane są w terminach czerwiec i grudzień danego roku. Odzyskane 

mieszkania zgodnie z uchwała WZ Nr 5/2012 z dnia 22.06.2012 roku kwalifikowane są do 

sprzedaży w formie przetargów ofertowych. 

Kolejno , Prezes Zarządu poinformował zebranych o zmianie stawek eksploatacyjnych dla 

lokali mieszkalnych i użytkowych, oraz o utrzymanej wysokości stawki eksploatacyjnej za 

garaże. Zarząd Spółdzielni przy opracowywaniu planu działalności gospodarczej na 2019 rok 

kierował się zasadą aby ponoszone koszty eksploatacji i utrzymania zasobów 

mieszkaniowych znajdowały pełne uzasadnienie w rzeczywistych potrzebach spółdzielni. 

Prezes zaznajomił obecnych ze stawkami na fundusz remontowy który w 2019 roku był 

wydatkowany w oparciu o Plan remontów zatwierdzony przez RN, natomiast z funduszu 

remontowego wspólnego sfinansowano dokończenia budowy chodników i parkingu przy 

Abrahama 17, oraz ogrodzenie działki 306. 

Prezes wyjaśnił zgromadzonym koszty związane z zakupem ciepła dostarczanego do 

budynków, sposób wyliczania zaliczek na centralne ogrzewanie oraz wyjaśnił sposób 

ustalania ceny za wodę ciepłą. 
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W roku 2019 dokończono adaptację pomieszczenia rozdzielni ciepła na kotłowni na biuro 

Spółdzielni, wykonano chodniki, parking z dojazdem i podjazd do wiaty na odpady przy 

Abrahama 17, wybudowano dwie kotłownie gazowe wraz z instalacjami gazowymi 

wewnętrznymi w budynkach Abrahama 9 i 10. Na cele inwestycyjne wydatkowano kwotę 

397.755,58 zł.    

Następnie Prezes Spółdzielni poinformował zebranych, że w okresie sprawozdawczym 

spółdzielnia była kontrolowana przez Bank PKO BP SA, ZUS oraz przeprowadzona lustrację 

pełną spółdzielni za lata 2016-2018. Zarówno w raporcie pokontrolnym Banku PKO BP SA 

jak i ZUS nieprawidłowości nie stwierdzono. W liście polustracyjnym Związek Rewizyjny 

pozytywnie ocenił całokształt realizowanych przez Spółdzielnię działań i poza potrzebą 

dokonania szczegółowej analizy posiadanych przez Spółdzielnię norm wewnętrznych o 

charakterze regulaminowym oraz dalszym kontynuowaniem działań windykacyjnych nie 

sformułował innych wniosków do przedstawienia Walnemu Zgromadzeniu.  

W kolejnym punkcie Prezes Spółdzielni przybliżył zebranym prowadzone przez Spółdzielnię 

działania windykacyjne oraz poinformował o przyznaniu przez Miasto 4 lokali socjalnych dla 

naszych lokatorów z wyrokiem orzekającym eksmisje. Wszyscy lokatorzy skorzystali z 

zaproponowanych im lokali. Odzyskane lokale spółdzielnia przeznacza do sprzedaży. 

 

Na zakończenie sprawozdania Prezes w imieniu Zarządu podziękował Radzie Nadzorczej  i 

wszystkim mieszkańcom za owocną współpracę i wyraził na jej na jej kontynuację w 

kolejnych latach. 

 

Sprawozdanie finansowe oraz bilans Spółdzielni za 2019r. przedstawiła Pani Gabriela 

Ziemann - Z-ca Prezesa Zarządu / Główna Księgowa MSM ‘SZKUNER I” 

Pani Ziemann zapoznała zebranych z gospodarką finansową Spółdzielni w 2019 roku, stanem 

funduszu remontowego wspólnego oraz funduszu z podziałem na poszczególne 

nieruchomości oraz stanem środków pieniężnych na rachunkach bankowych Spółdzielni. 

Omówiła również strukturę zadłużenia w poszczególnych budynkach mieszkaniowych 

narastająco według kwoty zadłużenia oraz poniesione nakłady na wydatki inwestycyjne. 

 

Po przedstawieniu sprawozdania finansowego rozgorzała dyskusja na temat ceny za ciepłą 

wodę oraz opłaty stałej za ciepło i kwot kredytów zaciągniętych na termomodernizację 

budynków pozostałych do spłaty. 
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Prezes kolejny raz poinformował skąd biorą się te kwoty oraz jak są obliczane. Wyjaśnił, że 

Spółdzielnia jest tylko przekaźnikiem tej sumy od mieszkańców do dostawcy i, że nie czerpie 

z tego tytułu żadnych korzyści, wyjaśnił również skąd pochodzą te podwyżki u dostawcy jak i 

również wyjaśnił, że każdy 1°C podwyższa koszt podgrzania c.w.u. o ok 4% (dane z 

internetu). Dowodzi to tego, iż różnica w kosztach podgrzania wody w różnych blokach 

bierze się m.in. z rozpiętości temperatury dostarczanej do lokali c.w.u.. 

 

Mieszkanka bloku Abrahama 3 zadała pytanie co z ukończeniem remontu na szczytowej 

kondygnacji w jej budynku? Prezes wyjaśnił jakie są plany związane z tym budynkiem oraz 

poinformował dlaczego okres oczekiwania na te inwestycje się przeciąga.  

 

Przewodniczący Rady Nadzorczej Pan Jerzy Błaszczok przedstawił Sprawozdanie z 

działalności Rady Nadzorczej MSM „SZKUNER I” za 2019 rok ( w załączeniu). 

Wśród najbardziej istotnych zagadnień, którymi zajmowała się Rada Nadzorcza należy 

wymienić: 

 ustalanie wysokości opłat, 

 ustalenie sposobu pobierania opłat za przekształcenie wieczystego prawa użytkowania w 

prawo własności, 

 analizę i ocenę bieżącą kosztów i przychodów Spółdzielni, 

 współpraca, kontrola i nadzór nad najistotniejszymi sprawami związanymi z bieżącą 

działalnością Spółdzielni, 

 rozpatrywanie spraw kierowanych do Rady Nadzorczej przez Zarząd jak i bezpośrednio 

przez członków spółdzielni, 

 analizą wniosków i zaleceń z przeprowadzonej w roku 2019 lustracji. 

Rada Nadzorcza podsumowując całokształt działalności Zarządu ocenia sytuację Spółdzielni, 

jako dobrą. 

Rada Nadzorcza interweniowała we wszystkich zgłaszanych na poprzednim Walnym 

Zgromadzeniu wnioskach i starała się w ramach posiadanych uprawnień i posiadanych przez 

Spółdzielnię środków wymóc ich realizację. W trakcie czytania sprawozdania trzy osoby 

opuściły zebranie. 

Mieszkaniec Abrahama 19 zadał pytanie przewodniczącemu Rady Nadzorczej o decyzje 

Zarządu które są odrzucane przez Radę Nadzorczą na co Pan Błaszczok odpowiedział, że 

między organami Spółdzielni występuje pełna współpraca. 
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Następnie Pan Jerzy Błaszczok przedstawił Protokół Komisji Rewizyjnej ze sprawdzenia 

bilansu i ksiąg rachunkowych MSM „SZKUNER I” za 2019 rok ( w załączeniu ). 

Zgodnie z przedmiotowym protokołem, sprawdzenia bilansu przeprowadzono w m-cu maju 

2020 – w sposób uproszczony. Badaniu podlegało sprawozdanie finansowe Spółdzielni za rok 

obrotowy 01-01-2019 do 31-12-2019. 

Wynikające wnioski to: prawidłowość opracowania sprawozdania finansowego za 2019r.,  

rekomendacja Komisji o zatwierdzenie sprawozdania przez Walne Zgromadzenie wraz z  

udzieleniem  absolutorium dla Zarządu Spółdzielni oraz propozycja podjęcia uchwały przez 

WZ dotycząca wyniku za rok 2019. 

 

Następnie Prezes Spółdzielni pokrótce przedstawił wnioski polustracyjne z przeprowadzonej 

lustracji za lata 2016-2018.  

 

Po przedstawieniu sprawozdań Przewodniczący Walnego Zgromadzenia rozpoczął dyskusje 

nad sprawozdaniami. 

 

Mieszkaniec Abrahama 17 prosi o przedstawienie zakresu prac oraz kosztów podjęcia 

inwestycji budowy kolejnych kotłowni gazowych dla poszczególnych nieruchomości. Uważa, 

że właśnie niedostateczne informacje są przyczyną nieskładania przez część lokatorów zgody 

na jej rozpoczęcie. 

Pan z Abrahama 19 poruszył sprawę dużych zaległości w opłatach czynszowych w bloku 

Abrahama 19, zwracając uwagę na konieczność skuteczniejszego egzekwowania zaległości. 

Prezes Spółdzielni wyjaśnił kwestie związane z zadłużeniem oraz zwrócił uwagę na 

turystyczny charakter miejscowości. Część mieszkańców zarabia jedynie w okresie letnim i 

wtedy właśnie spłacają swoje zadłużenia nagromadzone w pozostałej części roku, poza tym 

zadłużenie na wspomnianym budynku z roku na rok systematycznie spada. 

W związku z niedawną awarią wodno – kanalizacyjną w pierwszej klatce budynku Abrahama 

19, mieszkanka tego bloku zwróciła się z apelem do wszystkich lokatorów o większą dbałość 

o wspólne dobro a między innymi w razie awarii o umożliwienie dostępu do wszystkich 

głównych zaworów instalacji wodno-kanalizacyjnej w piwnicy, oraz zaprzestanie wrzucania 

do kanalizacji domowych nie biodegradowalnych artykułów higienicznych narażając tym 

samym innych mieszkańców na straty związane z zalaniem i dewastacją ich lokali. 

Wpłynęło również pismo mieszkanki która zwróciła uwagę na śmierdzące piwnice 

zamieszkiwane przez bezdomnych. Ubolewa również nad faktem ciągłego otwierania 
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zamkniętych piwnic. Zwróciła się również z prośbą o zamontowanie stojaków rowerowych 

przed blokiem Abrahama 3. 

  

Po przedstawieniu sprawozdań Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zaproponował 

głosowanie uchwał drogą aklamacji, na co zebrani wyrazili jednogłośną aprobatę. Wobec 

jednomyślnego przyjęcia wniosku Pana Jerzego Błaszczoka przyjęte zostały następujące 

uchwały: 

 

 Uchwała nr 1/2020 – w załączeniu 

w sprawie zatwierdzenia bilansu i sprawozdania finansowego S-ni za rok 2019 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 30 członków. 

Przeciw uchwale głosowało 0 członków. 

Wstrzymało się od głosów 0 członków. 

 

Przyjęto i zatwierdzono sprawozdanie finansowe i bilans zamykający się obrotami w 

kwocie 7.472.566,09 zł. 

Wynik na działalności S-ni : 

 z gospodarki zasobami mieszkaniowymi ( 108.008,74 zł )– przechodzi do rozliczenia 

na rok następny, 

 z działalności pozostałej wynik w wysokości 208.281,41 zł podzielić na: 

Gospodarkę Zasobami Mieszkaniowymi 83.312,56 zł. 

Fundusz Remontowy wspólny 124.968,85 zł. 

 

 Uchwała nr 2/2020 – w załączeniu 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania Zarządu z działalności za rok 2019 r.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 30 członków. 

Przeciw uchwale głosowało 0 członków. 

Wstrzymało się od głosu 0 członków. 

 

 Uchwała nr 3/2020– w załączeniu 

w sprawie zawiedzenia sprawozdania Rady Nadzorczej z działalności za 2019 rok 

Za przyjęciem uchwały głosowało 30 członków. 
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Przeciw uchwale głosowało 0 członków. 

Wstrzymało się od głosu 0 członków. 

 

 Uchwała nr 4/2020 – w załączeniu 

w sprawie udzielenia absolutorium członkom Zarządu S-ni z działalności za 2019 rok 

Krzysztof Darznik – Prezes Zarządu 

głosów: za: 30, przeciw 0, wstrzymało się 0 ( absolutorium udzielono ). 

Gabriela Ziemann– Z-ca Prezesa Zarządu 

głosów: za: 30, przeciw 0, wstrzymało się 0 ( absolutorium udzielono ). 

Henryk Gawlas – Z-ca Prezesa Zarządu 

głosów: za: 30, przeciw 0, wstrzymało się 0 ( absolutorium udzielono ). 

 

 Uchwała nr 5/2020– w załączeniu 

w sprawie przyjęcia do realizacji przez MSM „Szkuner I” wniosków i wyników 

lustracji za lata 2016 – 2018, przedstawionych w liście polustracyjnym 

Za przyjęciem uchwały głosowało 30 członków. 

Przeciw uchwale głosowało 0 członków. 

Wstrzymało się od głosu 0 członków. 

 

 

Podczas obrad Walnego Zgromadzenia członkowie Spółdzielni przedstawili następujące 

wnioski: 

 

1. O przygotowanie wstępnych kosztorysów planowanej budowy kotłowni gazowych dla 

poszczególnych nieruchomości i przedstawienie ich lokatorom. 

2. O przygotowanie informacji o aktualnym stanie zadłużenia w spłacie kredytów dla 

poszczególnych nieruchomości z podaniem: wysokości kredytu pobranego, czasu i 

wysokości spłaty oraz terminu zakończenia. 

3. O podjęcie efektywniejszej windykacji zaległości czynszowych z wykorzystaniem 

wszystkich możliwości prawnych wobec lokatorów uporczywie uchylających się od opłat 

finansowych. 

4. Dla dobrej współpracy i sprawnego funkcjonowania władz spółdzielni mieszkaniowej 

należy wszelkie wątpliwości, zapytania czy niepokojące spostrzeżenia zgłaszać i 



8 

 

wyjaśniać na bieżąco, telefonicznie, mailem czy osobiście w biurze spółdzielni, nie 

czekając z problemami aż do Walnego Zgromadzenia.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Walnego Zgromadzenia i braku dalszych chętnych do 

dyskusji i zgłaszania wniosków Przewodniczący Pan Jerzy Błaszczok zamknął obrady 

Walnego Zgromadzenia, dziękując wszystkim za udział w obradach. 

 

 

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Obrad 

Walnego Zgromadzenia      Walnego Zgromadzenia 

MSM SZKUNER I       MSM SZKUNER I 

 

 

.......................................      ......................................... 

Małgorzata Papierak       Jerzy Błaszczok 






































